
DAGSORDEN 
Kollegianerforeningsmøde søndag d. 24/11/24 

Kl. 17 på 11.sal 
 

1. Valg af ordstyrer Sóley 
2. Valg af referent Bjørg 
3. Godkendelse af dagsorden Godkendt 
4. Godkendelse af referat fra forrige møde Godkendt 
5. Nyt fra Styregruppen: Oskar vores kasserer fortæller om at regnskabet kommer til at 

ligge på hjemmesiden i fremtiden. Det vil også være nemmere at søge penge til 
projekter. Der kommer en guide til hvordan du søger penge på en nem og overskuelig 
måde. 
Kollegianerforeningens styregruppe har snakket lidt om, at den måde flere af 
udvalgene opererer lige nu, hvor der kun kan søges penge er til kollegianermøderne, 
ikke altid er så hensigtsmæssigt, fx skal hønseudvalget søge penge til foder ved 
kollegianerforeningsmøderne og motionsudvalget skal fx søge penge til 
genopfyldning af håndsprit nede i fitnessrummet. Der opfordres til at udvalgene 
lægger et årligt budget selv, således at de ved, hvad de ca. bruger om året til faste 
udgifter, og så kan der søges om det, på det første møde på året. Budgetterne skal 
dog godkendes på mødet. Der kan dog stadig som vanligt bruges 300 kr til forplejning 
til udvalgets møder.  

6. Nyt fra udvalgene /oversigt over udvalgene 
a. Tøjbytteudvalg: Det fungerer fint, det de gjorde sidst, med at aflevere det 

overskydende tøj til foreninger fungerede godt.. Det fungerede også godt at 
sortere størrelser i kasser.  
Spørgsmål? Kan der komme skilte på damesektionen og herresektionen? 
Den største udfordring er at holde det ryddeligt. Det er tidskrævende for 
udvalget. 

b. Hønseudvalg: Der fortælles om det nyeste fra hønseudvalget ved forslaget 
udvalget har søgt om (se længere nede) 

c. Motionsudvalg: Nye medlemmer er velkomne. Der er købt en masse nyt. Der 
er malet. Der kommer spejle snart, og der er ommøbleret 

d. Bytterumsudvalg Det virker sådan set fint. Men det bliver hurtigt rodet igen. 
Folk læser ikke skiltene. Udvalget gør deres bedste for at holde det ryddeligt. 
Der skal måske gentænkes, hvordan man holder et system dernede.  
Spørgsmål: Får folk at vide disse ting når de flytter ind. Er der nok info? 
kollegianerforeningens styregruppe, kigger på, at få informeret bedre ud til 
nye beboere. Der fortælles nemlig, at folk der har boet her længe, først finder 
ud af ting langt efter de er flyttet ind.  

e. Ladcykeludvalg: ingen fremmødt 
f. Barudvalg: Kører godt 
g. Højbedsudvalg: ingen fremmødt 
h. Værkstedsudvalg: Der snakkes om at udvide værkstedet. De har snakket med 

BBS om at flytte en væg. Men der står et bordtennisbord i vejen. Der skal laves 
et forslag til næste beboerrådsmøde om at flytte væggen. Der planlægges at 



indkøbe nogle billigere værktøjskasser til udlån til beboere. Der planlægges at 
flytte slagboremaskinen til BBS til opbevaring.  

i. 11. Salsudvalg: Ingen fremmødt 
 

7. Indkomne forslag (Der er indkomne forslag for beløb i alt: 13.304 kr. 
 
a.  
Udvalg: 11. Salsudvalget 
 
Ønsker at erhverve: Toiletsæde med trapper 
 
Motivation: Mangler toiletsæde til børn, så det bliver lettere for dem at gå på 
toilettet. 
 
Beløb i DKK: 350.- 
 
Forventede årlige vedligeholdelses omkostninger: 0 kr. 
 
Ansvarlig for erhvervelse/udførelse: 11. salsudvalget 
 
Dato for erhvervelse/udførelse: Snarest muligt 
 
Ansvarlig for evt. opsætning/montering: 11. salsudvalget 
 
Dato for evt. opsætning/montering: Snarest muligt 
 
Afstemning: Alle 19 stemmer for, forslag godkendt 
 
b.  
Udvalg: Barudvalget 
 
Ønsker at erhverve:  Vinsmagning (naturvine) 
 
Motivation: Rødder og Vin har tilbudt en vinsmagning på Solbakken. Rødder og Vin 
importerer et stort sortiment af naturvine direkte fra producenter rundt i europa. 
Udover at sælge dem i deres egne vinbutik på Nørrebro, så har de også åbnet en 
restaurant, samt at de står for flere restauranters vinmenu. Med i tilbuddet er 
smagning af 5 forskellige naturvine, snacks, underholdning/vidensdeling og særlige 
tilbud på vin på aftenen. Arrangementet varer 90-120 minutter, hvorefter baren er 
åben til dem der gerne vil blive hængende. Prisen er 500 kr pr. person, og vi skal 
minimum have 15 deltagere, og maksimum 30 (da vi skal være på 11. sal). Derfor 
ønsker vi at søge om 300 kr pr. person, sådan at egenbetalingen er 200 kr pr. person. 
Det resulterer i et beløb fra 4.500 til 9.000. I tilfældet af, at flere end 30 tilmelder sig, 
så bliver der trukket lod om hvem kan deltage, og så arrangerer vi en ny vinsmagning 
hurtigst muligt. 
 
Beløb i DKK: 9000.- 
 



Forventede årlige vedligeholdelses omkostninger: 0 kr. 
 
Ansvarlig for erhvervelse/udførelse: Sølvi/Barudvalget 
 
Dato for erhvervelse/udførelse: 31/01-2024 
 
Ansvarlig for evt. opsætning/montering: Sølvi/Barudvalget 
 
Dato for evt. opsætning/montering: 31/01-2024 
 

Afstemning: 4 blanke, 15 for - forslag godkendt 
 

 
C. 
Udvalg: Hønseudvalget 
 
Ønsker at erhverve: Køb af økse 
 
Motivation: Hønsene har nået en alder, hvor det er blevet tid til at sige farvel til dem 
og sende dem op i hønsehimmelen. Høns over 3 år gamle er for seje at spise, og 
hønsene når snart denne alder. Derudover er hønsene stoppet med at lægge æg, 
hvilket også er et tegn på alderdom. Hønseudvalget har derfor besluttet at afholde 
slagt af hønsene i den nærmeste fremtid. I forbindelse med dette, har vi brug for at 
købe en økse. 
 
Beløb i DKK: 438.- 
 
Forventede årlige vedligeholdelses omkostninger: 0 kr. 
 
Ansvarlig for erhvervelse/udførelse: Rakul Maria H. Tórgarð 
 
Dato for erhvervelse/udførelse: 24/11/24 
 
Ansvarlig for evt. opsætning/montering:  
 
Dato for evt. opsætning/montering 
 
 

Afstemning: alle 19 for- Godkendt 
 
 

 
D. 
Udvalg: Kollegianerforeningens styregruppe 
  
Ønsker at erhverve: Højtaler til fællessang og events inde og ude. 
 



Motivation: Højtaleren er på hjul, har to indgange til et instrument og en mikrofon. 
Højtaleren kan bruges med bluetoot til musikafspilling og til live musik til f.esk 
juletræstændingen, sommerfest m.m  
 
Om højtaler: 
LD Systems Roadjack 10 er en aktiv højtaler med 2-vejs system. Med indbyggede hjul 
og justerbaret håndtag er den nem at transportere og bruge hvor som helst. LD 
Systems Roadjack 10 højtaleren spiller lyd i frekvensområdet 90 Hz til 18 kHz med et 
maksimalt lydniveau på 117 dB. LD Systems Roadjack 10 har også indbygget et 
genopladeligt batteri, der holder strøm i op til 20 timer afhængig af brug. Batteriets 
opladningstid er ca 6 timer. 
 
Batteri-højttaler med indbygget mixer 
LD Systems Roadjack 10 har mixer med 3 kanaler, hvor du kan styre individuel 
volume-kontrol. Mixeren har også 2-bånds EQ, regulerbar rumklang, master volume 
og mulighed for input af TRS jack og RCA. 
 
Transportabel Bluetooth afspiller 
Med LD Systems Roadjack 10 kan du afspille musik trådløst med den indbyggede 
bluetooth-afspiller eller styre musikken med den inkluderede infrarøde 
fjernbetjening. LD Systems Roadjack 10 læser også SD kort og der kan tilsluttes 
USB-enheder som iPod og MP3 afspillere. 

 
https://www.soundstorexl.dk/produkter/5723-festival-hoejttalere/147203-ld-syste
ms-roadjack-10-transportabel-hoejttaler-100w/  
 
Beløb i DKK: 3516.- 
 
Forventede årlige vedligeholdelses omkostninger: 0 kr. 
 
Ansvarlig for erhvervelse/udførelse: Soley Danielsen 
 
Dato for erhvervelse/udførelse: Før 28.11.24 
 
Ansvarlig for evt. opsætning/montering: Soley Danielsen 
 
Dato for evt. opsætning/montering: 28.11.24 
 

Afstemning: 18 for, 1 blank- Godkendt 
 

 
8. Evt. 

 
Kunne man have vinduespudsning hen over huslejen. Hører det måske til 
beboerrådsmøderne?. Der aftales det bliver diskuteret til næste beboerrådsmøde.  
 
9. Tak for i dag. 



 
 


